
  نگاهی به مدیریت محسن خلیلی در آکادمی پرسپولیس

کارنامه ای موفق برای مدیری جوان

منافی : نباید به راحتی به اورونوف تهمت بزنیم

امیدوارم نیمکت نشینی آل کثیر لجبازی نباشد

ین  بهتر ز  ا یکی  ب  نتخا ا فی  منا د  ا جو
به  را  لیس  پرسپو یخ  تار چپ  ن  فعا ا مد
عنوان استعدادیاب باشگاه به فال نیک 
می گیرد. به این بهانه و سایر مواردی که 
پیرامون پرسپولیس وجود دارد با منافی 

گفت و گویی انجام دادیم.

انتخاب مجتبی محرمی به 
عنوان استعدادیاب باشگاه را 

چگونه ارزیابی می کنید؟

 . می گیرم نیک  ل  فا به  ا  ر نتخاب  ا ین  ا
چپ  مدافعان  بهترین  ز  ا یکی  محرمی 
تاریخ پرسپولیس و تیم ملی است. ما واقعاً 
یک مجتبی محرمی در فوتبال مان داریم و 
او از جنس پرسپولیس و فوتبال است به 
همین دلیل حتماً می تواند بازیکنان خوبی 
را به عنوان استعداد فوتبالی معرفی کرده تا 
بتوانند به عنوان آینده فوتبال پرسپولیس 

و تیم ملی برای تیم ملی مفید واقع شوند.
قبول دارید گاریدو از همه 

داشته هایش به نحو احسن 
خوب استفاده نمی کند؟

بله این نکته وجود دارد که بازیکنان خوبی 
مانند سعید صادقی یا یاسین و خدابنده لو 
را داریم که خیلی کم یا اصلاً از آنها استفاده 
نمی شود که این مسأله قابل قبول نیست 
چون در این صورت نگرانی هایی در رابطه 

با پرسپولیس خصوصاً در رابطه با نیم فصل 
دوم که بازی ها خیلی سخت تر و حساس تر 
می شود به وجود می آید. از این رو وقتی از 
بعضی بازیکنان مستعد کمتر استفاده می شود 
یا اصلاً استفاده نمی شود نگران کننده است.
مشکل از مهاجمان پرسپولیس 

است یا اینکه کم موقعیت 
ساختن برای مهاجمان را 
معضل اصلی می دانید؟

اگر فضایی که به لوکاس داده شد به عیسی 
برای  بهتری  شرایط  حتماً  می شد  داده 
گلزنی به وجود می آمد و شاید الان صعود 
پرسپولیس قطعی شده بود. وقتی عیسی 
بهترین مهاجم فصل قبل بیرون گذاشته 
می شود مشکلاتی به وجود می آید. امیدوارم 
بازی نکردن عیسی و چند بازیکن دیگر از 

روی لج و لجبازی نباشد.

در رابطه با عیسی چه صحبتی 
دارید و درخشش او تا چه زمانی 

ادامه خواهد داشت؟
وحید عصای دست سرمربی پرسپولیس 
است و به دلیل زندگی سالم و حرفه ای در 
بهترین فرم ممکن خود قرار گرفته و هنوز 
هم بازیکنی قابل اتکا برای گاریدو است که 
تک گل سه امتیازی پرسپولیس را هم مقابل 

گل گهر به ثمر رساند.
در خصوص افت میلاد 

محمدی به عنوان بازیکنی که 
سال ها در پست دفاع چپ 

بازی کرده چه نقد فنی دارید؟
بازیکنی در سطح میلاد نباید فراز و نشیب 
زیادی داشته باشد و باید در همه جام ها 
خوب باشد. در مورد افتش هم ما در کنار 
این بازیکن نیستیم که دقیق بدانیم دلیل 

روحی  میلاد  مشکل  آیا  و  چیست  افتش 
است، بدنی یا فنی که امیدوام این مسأله 
هر چه زودتر برطرف شود چون میلاد واقعاً 
بازیکنی باتجربه و دفاع چپی توانمند است.

در خصوص اورونوف که 
مصدومیتش طولانی است باید 

چه تصمیمی گرفت؟
واقعاً نمی توانیم راحت به اورونوف تهمت 
بزنیم و اگر مصدومیت بازیکن ازبکستانی 
طولانی شود همه چیز بستگی به شرایط 

باشگاه و تشخیص سرمربی تیم دارد.
در خصوص افت خط میانی 

پرسپولیس که دیگر قادر 
نیست مهاجمان را خوب تغذیه 

کند چه صحبتی دارید؟
ما باید این موقعیت را در نظر بگیریم که پلی 
میکر خوب چندانی در فوتبالمان نداریم که 

پاس آخر خوبی بدهد. شخصاً از سروش 
توقع بیشتری داشتم اما شاید همان بحث 
خستگی یا موارد روحی روانی یا موارد دیگر 
اما  است  گذاشته  تأثیر  عملکردش  روی 
به هر حال اگر سروش هم آماده نیست 
می توانیم از بازیکنانی نظیر خدابنده لو و 
یاسین استفاده کنیم چون دست گاریدو 

روی نیمکت باز است.

چهارشنبه ای که گذشت اتفاق جالبی در 
فدراسیون فوتبال افتاد. ماجرا از این قرار 
بود که بعد از محرومیت برخی بازیکنان 
تیم های  در  حضور  از  جوانان  ملی  تیم 
باشگاهی شان سر و صدای برخی مربیان و 
باشگاه ها درآمد که چرا بازیکنان مهم جوان 
ما را محروم کردید و این دعواها حواشی 
تازه ای برای فوتبال پرحاشیه ایران به وجود 
آورد. در همین ارتباط مهدی تاج رئیس 
از باشگاه هایی که در  فدراسیون فوتبال 
تیم ملی جوانان بازیکن دارند دعوت کرد تا 
در جلسه ای با حسین عبدی سرمربی تیم 
ملی جوانان شرکت کرده و به تعامل برسند.
در جلسه مزبور باشگاه هایی مثل سایپا و 
پیکان نماینده داشتند و با اینکه از برخی 
باشگاه ها سرمربی امیدها آمده بودند اما 

نفراتی مثل رضا مهاجری، سعید دقیقی یا 
مهدی تارتار که برخی شان مثل دقیقی در 
رسانه ها علیه اقدامات و برنامه ریزی تیم 
ملی جوانان مصاحبه کرده بودند هم به 
جلسه رفتند و صحبت کردند. در این جلسه 
تاج که انگار می خواست فضایی دوستانه 
و  جوانان  ملی  تیم  بین  موقت  صلحی  و 
باشگاه ها به وجود بیاورد صحبت هایش را 
انجام داد و جلسه را ترک کرد تا ممبینی به 
عنوان دبیر کل صحبت های کلی دیگری را 
مطرح کند. سپس نوبت به حسین عبدی 
رسید و بعد از آن هم مربیان صحبت کردند 
اما در نهایت این جلسه طولانی منجر به 

نتیجه مشخص و خاصی نشد.
در واقع راه  حلی از این جلسه بیرون نیامد 
تا  شد  این  بر  قرار  کلی  صورت  به  فقط  و 
باشگاه ها با تیم ملی جوانان تعامل کنند 
اما به نظر می رسد در ادامه راه هیچ چیز 
قطعی نیست و تا سه ماه دیگر که مسابقات 
قهرمانی آسیا در رده جوانان برگزار می شود 
امکان دارد با برپایی هر اردویی دوباره برخی 
مسابقات  حساسیت  خاطر  به  باشگاه ها 
خود در لیگ برتر و حتی بازی های آسیایی 

مهره های جوان خود را به تیم ملی جوانان 
ندهند.

که  بود  آنجا  اما  جلسه  این  جالب  نکته 
باشگاه استقلال هم به خاطر حضور برخی 
بازیکنانش مثل ابوالفضل زمانی در تیم ملی 
جوانان، محمد نوازی یکی از اعضای کادر 
فنی را به جلسه فوق فرستاد اما پرسپولیس 
که سمیر حبوباتی و یعقوب براجعه را در این 
تیم دارد و بعضاً محمد گندمی هم دعوت 
می شود نماینده ای در جلسه فوق نداشت 
باشگاه  ندادن  اهمیت  درباره  شبهاتی  تا 
این  بیاید.  وجود  به  جلسه  این  به  خ  سر
اتفاق البته در مورد باشگاه فولاد خوزستان 
هم افتاد و این تیم هم که چند بازیکن در 
تیم جوانان دارد هیچ مربی یا نماینده ای 
به جلسه فوق نفرستاد. باشگاه غایب دیگر 
ملوان بندرانزلی بود که به خاطر حضور رضا 
غندی پور در این تیم کشمکش های زیادی 
با تیم ملی جوانان دارد. غندی پور بازیکن 
اصلی ملوان است اما در اردوهای اخیر تیم 
ملی جوانان حاضر نشده و انزلی چی ها در 
روز محرومیت او به تیم هوادار باختند تا 

ع هم دربیاید. صدای مازیار زار

حسین  که  ست  ینجا ا عجیب  نکته 
عبدی را همه فوتبال ایران به عنوان یکی 
باشگاه  تاریخ  بازیکنان  باسابقه ترین  از 
احتساب  با  که  می شناسند  پرسپولیس 
حضور در تیم جوانان این باشگاه 17 سال 
برای این باشگاه بازی کرده و چند فصل 
در نقش مربی و یک سال به عنوان عضو 
خ مشغول به کار  هیأت مدیره باشگاه سر
بوده است اما از باشگاه او هیچ نفری به 

جلسه با عبدی نیامد، یحیی گل محمدی 
دیگر مربی پرسپولیسی که همبازی عبدی 
بوده هم نه خودش نه دستیارانش به این 
ع که در تیم  جلسه نرفت و البته مازیار زار
پرسپولیس شاگرد عبدی بوده هم در این 
جلسه حاضر نبود تا اتفاقی عجیب در جلسه 

هم اندیشی ثبت شود.
با تمام این حواشی فعلاً باب تعامل بین 
و  است  باز  ملی  تیم  و  باشگاهی  مربیان 

حتی تیم ملی جوانان قید رضا غندی پور، 
در  را  او  وجه  هیچ  به  ملوان  که  بازیکنی 
اختیار عبدی قرار نمی دهد، نزده اما گفته 
می شود اگر طرفین به نتیجه مشخصی در 
رابطه با استفاده همزمان تیم های باشگاهی 
و جوانان از بازیکنان فوق نرسند محرومیت 
5 جلسه ای در انتظار این بازیکنان است و 
در پرسپولیس این مسأله می تواند گریبان 

نفراتی مثل براجعه و حبوباتی را بگیرد.

پرسپولیس6

خ با سرمربی پرسپولیسی جوانان تعامل نکردند سه مربی سر

محرومیت 5 جلسه ای در انتظار بازیکنان خاطی

شنبه  26 آبان 1403  شماره 7697

خ اردوگاه سر

نامه مهم درویش به سازمان لیگ

سهم ما از تبلیغات محیطی را 
مشخص کنید

بعـــد از انتقال درآمدهای تبلیغات محیطی از باشـــگاه 
بـــه ســـازمان لیـــگ، بارهـــا نســـبت بـــه ایـــن موضوع 
اعتراض کرده و مدعی اســـت که در دو ســـال گذشته 

هیچ مبلغـــی از این بابـــت دریافت نکرده اســـت. 
حالا پرســـپولیس در نامه رســـمی به رئیس ســـازمان 
لیـــگ خواســـتار انتشـــار میـــزان کل درآمد ســـازمان 
لیگ و نحوه محاســـبه سهم پرســـپولیس شده است.
باشـــگاه پرســـپولیس کـــه در لیـــگ بیســـت و یکـــم 
110 میلیـــارد تومانـــی از تبلیغـــات محیطـــی  درآمـــد 
داشـــت، حـــالا در ایـــن نامـــه تأکیـــد کـــرده کـــه بـــا 
توجـــه بـــه واگـــذاری ســـهام پرســـپولیس، مدیـــران 
فرابورس خواســـتار مشـــخص شـــدن وضعیت درآمد 
باشـــگاه پرســـپولیس از ســـازمان لیگ هســـتند و به 
همیـــن خاطـــر این نهـــاد بایـــد هرچـــه زودتر ســـهم 
 باشـــگاه پرســـپولیس و همچنین میـــزان کل درآمد را 

منتشر کنند.
نکته مهـــم اینکه پرســـپولیس بـــا زیان انباشـــته 700 
میلیـــارد تومانـــی مواجـــه اســـت و بـــه همیـــن دلیل 
بـــرای جلوگیـــری از ورشکســـتگی مالی این باشـــگاه، 
آنهـــا ملزم به درآمدزایی بیشـــتر هســـتند تـــا حداقل 
کســـری بودجه 200 میلیاردی این فصل خود را بتوانند 

جبـــران کنند.
  

نونهالان قهرمان نیم فصل
آخـــر هفتـــه ای که گذشـــت سرخپوشـــان نونهـــال در 
مصاف بـــا نزدیک ترین رقیـــب خود به پیـــروزی پرگل 
دســـت پیدا کردنـــد تا قهرمانـــی نیم فصـــل لیگ برتر 
نونهالان تهران را با اقتدار جشـــن بگیرند. شـــاگردان 
مســـعود زارعـــی در بازی با ســـایپا بـــه پیـــروزی ۴ بر 2 
دســـت یافتند و ۳7 امتیازی شـــدند تا اختلاف با تیم 
دوم به ۴ امتیاز برســـد. امیرحســـین صادقـــی، طاها 
رفیعـــی، علـــی دارایی و ایلیـــا صفرآبـــادی در این بازی 

برای پرســـپولیس گل زدند.
 

شروع بانوان با باخت
سرخپوشـــان بانوی فوتبال ایـــران، روز پنجشـــنبه در 
نخســـتین بازی رســـمی خود در چهارچوب دیدارهای 
هفتـــه یکم لیگ دســـته یک بانـــوان ایـــران، میهمان 
تیـــم مهـــرگان پردیس بودنـــد که با یک گل شکســـت 

خوردند.
شـــاگردان شـــادی رضایـــی در این پیکار یـــک نمایش 
برتـــر از فوتبال را ارائه دادند و در اکثر دقایق مســـابقه، 
صاحـــب توپ و میـــدان بودند ولی نتوانســـتند از این 
برتری بهـــره لازم را ببرند. در نهایت بـــا دریافت گل در 

یـــک غافلگیری، نتیجـــه را واگذار کردند.
 

 سرلک و ملی پوشان 
غایب تمرین 100 دقیقه ای

تمرینـــات پرســـپولیس بعـــد از چهـــار روز تعطیلـــی از 
پنجشـــنبه در زمین شـــماره ۳ آزادی پیگیری شـــد اما 
دیروز ســـرخ ها به ورزشـــگاه شـــهید کاظمی برگشتند 
و تمریـــن ســـنگینی انجام دادنـــد. بازیکنـــان ابتدا به 
مدت ۳5 دقیقه در ســـالن بدنســـازی حضور یافتند و 
پس از انجام حرکات کششـــی، نرمشـــی و بدنسازی، 
بـــه طور اختصاصی برای هر بازیکـــن، وارد زمین چمن 

شـــدند و برنامه هـــای کادر فنی را به اجرا گذاشـــتند.
بازیکنـــان طبق برنامه کادر فنی، پاســـکاری های کوتاه 
و ترکیبـــی را در برنامـــه داشـــتند و پس از آن، به ســـه 
گروه تقســـیم شـــدند. یک گروه در گوشـــه ای از زمین 
بـــه حفظ توپ پرداخت و دو گـــروه دیگر نیز به فوتبال 
دروازه نزدیـــک روی آوردند که طی آن، جای ســـه گروه 

در طول برنامـــه، تغییر می کرد.
میلاد ســـرلک تنهـــا بازیکن مصـــدوم تیم بـــود که در 
بازی بـــا گل گهر مصـــدوم و از زمین خارج شـــده بود، 
زیر نظر کادر پزشـــکی به برنامه هـــای اختصاصی خود 
پرداخـــت. ملی پوشـــان هـــم غایبان تمریـــن بودند و 
ســـایر بازیکنان بـــدون مشـــکل در اختیـــار کادر فنی 

قرار داشـــتند.

واکنش پرسپولیس به غیبت 
پزشک در بازی بانوان

در دقایـــق پایانی اولین بازی تیم بانوان پرســـپولیس، 
زهرا امیدی و فاطمه صفا راســـتگو، دو تن از بازیکنان 
پرســـپولیس از ناحیه ســـر دچار آسیب دیدگی شدند.
این مصدومـــان با اصـــرار و پیگیری فـــراوان عوامل و 
مســـئولان تیم فوتبال بانوان پرسپولیس با آمبولانس 
به بیمارستان منتقل شـــدند. در بیمارستان معاینات 
و ســـی تی اســـکن ناحیه ســـر و گـــردن انجام شـــد که 
خوشـــبختانه بنـــا بر اعلام پزشـــکان، مشـــکل خاصی 

مشـــاهده نشده است.
در ایـــن زمینـــه شـــایعات دربـــاره اینکـــه پزشـــکی در 
ورزشـــگاه حضـــور نداشـــته منتشـــر شـــد تـــا باشـــگاه 
پرســـپولیس مجبور بـــه واکنـــش شـــود. در اطلاعیه 
پرســـپولیس آمـــده: »بر خـــلاف بعضی اخبار انتشـــار 
یافته، پزشـــک تیم فوتبال پرســـپولیس در ورزشـــگاه 
حضور داشـــت. حتی در پی این اتفاقات ناظر مسابقه 
از پزشـــک پرســـپولیس، می خواهـــد بـــه مصدومین 

رســـیدگی کند.
نکتـــه عجیب ایـــن بود که بـــا توجه بـــه وضعیت یکی 
از بازیکنـــان مصـــدوم، ضـــرورت انتقـــال ســـریع بـــه 
بیمارســـتان تشـــخیص داده شـــد که امری بدیهی در 
فوتبـــال اســـت، امـــا در جریان ایـــن مســـابقه این امر 
پـــس از اصرار و پافشـــاری فراوان پزشـــک و مدیر تیم 
پرســـپولیس انجام شـــد که قطعـــاً آن را بـــرای ارتقای 
اســـتاندارد ســـلامت و امنیت بازیکنان فوتبال بانوان 

پیگیری خواهیـــم کرد.«

ت  تغییـرا بـا  برتـر  لیـگ  یـد  جد فصـل 
پرسـپولیس  فوتبـال  تیـم  بـرای  زیـادی 
آغـاز شـد. ایـن تیـم در ابتـدای تابسـتان، 
سـتاره های تأثیرگـذاری ماننـد بیرانونـد، 
را  ترابـی  دانیـال اسـماعیلی فر و مهـدی 
از دسـت داد و در تـلاش بـرای پـر کـردن 
ایـن خـلا، بازیکنانـی چـون گنـدوز، ایـوب 
العملـود و فرشـاد احمـدزاده را بـه خدمت 
گرفـت. ایـوب العملـود کـه بـا امیدهـای 
فـراوان بـه عنـوان جانشـینی بـرای دانیـال 
ن  شـا خ پو سر جمـع  بـه  عیلی فر  سـما ا
پیوسـته بـود، در بازی هـای ابتدایـی فصـل 
عملکـرد قابل قبولی داشـت امـا به تدریج 
مصدومیت های مکرر او را از ترکیب اصلی 
دور کـرد و ایـن موضـوع بـرای تیمـی کـه در 
حـال تـلاش بـرای حفـظ جایـگاه خـود در 

لیـگ و آسـیا بـود، چالش سـاز شـد.
هر چند که با درخشـش صحرایی و فرجی 
در سـمت راسـت خط دفاع، نبود ایوب به 
نظـر کمتـر احسـاس شـد امـا ایـن موضـوع 
نباید به سـادگی نادیده گرفته شـود. ایوب 
از 1۳ بـازی ایـن فصـل، 5 بـازی را از دسـت 
داده و بـرای دو بـازی آتـی نیـز در دسـترس 
نخواهـد بـود. نکته اینکه بـرای یک مدافع 
 گرانقیمـت، کـه بـه عنـوان بازیکـن ترکیب 

پرسـپولیس اضافـه  بـه  اصلـی 
یند  شـا خو ن  ا چنـد نکتـه  یـن  ا  ، ه شـد
او در  اینکـه عـدم حضـور  نیسـت ضمـن 
بـرای  مشـکلاتی  ایجـاد  باعـث  میادیـن 
پرسـپولیس در عرصه های مختلف، بویژه 
در مسـابقات لیـگ نخبـگان آسـیا شـده 
اسـت.  گاریـدو بعـد از نمایـش درخشـان 
از تمـام  مقابـل الاهلـی دیگـر نتوانسـت 
پتانسـیل تیـم بـه خوبـی بهره بـرداری کنـد 
اثـرات منفـی خـود  ایـن محدودیت هـا  و 
را در نتایـج دیدارهـای اخیـر پرسـپولیس 
نمایان کرده اسـت.  شاید جالب باشد که 
عملکرد ایوب العملود را با وضعیت شـیخ 
دیاباتـه در سـال اول حضـورش در ایـران 
مقایسـه کنیـم. دیاباتـه کـه در اسـتقلال 
گذاشـت  نمایـش  بـه  را  بالایـی  کیفیـت 
نیـز بـا عـدم حضـور مکـرر در میـدان بـه 
دلیـل مصدومیـت نتوانسـت به ثبـات لازم 
دسـت یابـد و حالا ایوب نیـز به عنوان یک 
بازیکن بااسـتعداد، اگرچـه توانمندی های 
زیـادی در میدان دارد امـا مصدومیت های 
طولانی مـدت او را از تبدیـل شـدن بـه یـک 
سـتاره واقعـی و قابـل اتـکا بـاز مـی دارد. 

امیدهـا بـرای بازگشـت ایـوب العملـود بـه 
ترکیـب اصلی وجـود دارد اما تا زمانی که او 
نتوانـد به صورت مسـتمر در میدان حضور 
یابـد، پرسـپولیس با چالش هـای جدی در 
روند بهبود و پیشرفت مواجه خواهد بود.

ایلیا بهزاد اول - 
روز پنجشنبــــــــــه 
باشگاه پرسپولیس 
د  ا رد ا قر ع  مجمو
ن  یکنـــــــــــــــا ز با
خود  کادرفنی  و 
سامانه  وی  ر را 
افشــــــا  کدال 
کرد و در این 
نامه با امضای 
 ، ویش ر د رضا 
مشخص شد که 
برای  پرسپولیس 
برتر  لیگ  فصل  این  در  بازیکن  خرید 
مجموعاً مبلغ 557 میلیارد تومان هزینه 
کرده که این مبلغ برای خرید بازیکنان 
و بستن قرارداد با بازیکنان سابق رشد 
گذشته  فصل  به  نسبت  توجهی  قابل 

داشته است.

لیگ  بقات  مسا ر  د حضور  به  توجه  با 
نخبگان آسیا، باشگاه های پرسپولیس و 
استقلال سقف بودجه بیشتری نسبت به 
سایر تیم های لیگ داشتند و می توانستد 
حدود ۴00 میلیارد تومان برای این فصل 
هزینه کنند اما پرسپولیس، حدود 157 
میلیارد تومان بیشتر از مبلغ معین برای 
سقف بودجه هزینه کرده است؛ موضوعی 
که به قوانین فدراسیون فوتبال ایران در 
این خصوص ربط دارد. فدراسیون فوتبال 
در زمان ابلاغ قانون سقف بودجه، اعلام 
کرد که هزینه حاصل از درآمد حاصل از 
فروش بازیکنان و پاداش های بین المللی 
و  شد  نخواهد  لحاظ  بودجه  سقف  در 
اتکا به این موضوع، می توانند  با  تیم ها 
سقف  در  معین  مبلغ  از  بیشتر  مبلغی 
بودجه هزینه کنند. این در حالی است 
که با توجه به فروش عبدالکریم حسن 
و درآمدزایی1/۳ میلیون دلاری، باشگاه 
مسیر  ین  ا ز  ا شد  فق  مو لیس  پرسپو

درآمد شگرفی را به سقف 
بودجه خود اضافه کند و 
همچنین با توجه به مبلغ 
پاداش  دلاری  هزار   ۸00
لیگ نخبگان، این باشگاه 
هزینه  برای  خوبی  فرصت 
نکته  آورد.  دست  به  بیشتر 
مهم اینکه پرسپولیس در فصل 
جاری با توجه به استخدام یک سرمربی 
خارجی و همچنین جذب لوکاس ژوائو، 
الکسیس گندوز و ایوب العملود، مجبور به 
هزینه ارزی بیشتری شد و به همین دلیل 
هزینه های خود را افزایش یافته می بیند. 
وجود  با  همچنین  پرسپولیس  باشگاه 
جدایی علیرضا بیرانوند، مهدی ترابی و 
دانیال اسماعیلی فر، قرارداد تعدادی از 
بازیکنان باتجربه خود نظیر سروش رفیعی، 
مرتضی پورعلی گنجی، گئورگی گولسیانی، 
فرشاد  و  آل کثیر  عیسی  امیری،  وحید 
به  توجه  با  که  کرد  تمدید  هم  را  فرجی 
تورم در دستمزد بازیکنان، قرارداد آنها نیز 
افزایش داشت. حالا با توجه به آپشن 20 
درصدی در قرارداد بازیکنان پرسپولیس، 
 ۶۳0 به  احتمالاً مجموع رقم قرارداد ها 
میلیارد تومان افزایش خواهد یافت که 
با توجه به رقم مربوط به سالیان گذشته 
 . می شود محسوب  لایی  با نسبتاً  د  عد
البته مسئولان باشگاه پرسپولیس مدعی 
هستند که آنها کمترین هزینه را نسبت به 

سایر مدعیان انجام داده اند.

مدافع مراکشی و داستان ناتمام 
مصدومیت ها در پرسپولیس

استفاده از پاداش AFC و 
فروش عبدالکریم حسن

سوژه

محمدرضا رحیم پور
خبرنگار

سؤال و جواب

ناصر قراگزلو
خبرنگار

پیشین  بازیکن  1۴00، محسن خلیلی،   در سال 
پرسپولیس و چهره شناخته شده این تیم، به سمت 
ریاست آکادمی باشگاه پرسپولیس منصوب شد. در 
ابتدا، این انتخاب با استقبال روبه رو شد و به امید 
پرورش استعدادهای جوان صورت  و  پیشرفت 
گرفت. اما با گذر زمان، چالش ها و انتقادهایی 

نسبت به عملکرد وی در این جایگاه مطرح شد.
 پس از گذشت چند سال، شرایط به گونه ای پیش 
برکناری  به  تصمیم  باشگاه  مسئولین  که  رفت 
خلیلی از سمت خود گرفتند. این اقدام با اتهامات 
مختلفی همراه بود که البته تاکنون اثبات نشده اند. 
از این رو، تا مشخص شدن صحت این ادعاها، 
تمرکز بیشتری روی دستاوردها و نتایج عملکرد 

وی می توان گذاشت.
 در بررسی کارنامه آکادمی در دوره خلیلی، نتایج 

متفاوتی در رده های پایه دیده می شود. در تیم 
نونهالان، پرسپولیس عملکردی عالی داشته و 
در صدر جدول قرار گرفته است. این موفقیت 
نشان می دهد که شاید در رده های سنی پایین، 
برنامه ریزی مناسبی توسط آکادمی انجام شده 
باشد و استعدادها به خوبی شناسایی و پرورش 

یافته اند.
 اما در رده نوجوانان، وضعیت چندان رضایت بخش 
نیست؛ این تیم در جایگاه هشتم جدول قرار دارد 
که نشان دهنده چالش ها و مشکلاتی در این بخش 
است؛ شاید عدم توجه کافی به این رده سنی یا 
مشکلات در سیستم پرورش بازیکنان نوجوان. با 
این تفاسیر اما احسان خرسندی مربی این رده به 

خوبی در تلاش است تا تیمش را بهبود ببخشد،
مدیریت  زمان  در  نیز  امید  و  جوانان  تیم های   

تیم  داشته اند؛  توجهی  قابل  عملکرد  خلیلی 
جوانان صدرنشین جدول است و تیم امید هم 
با امتیاز قابل توجهی هم امتیاز تیم دوم، در رده 
سوم قرار دارد. این نتایج نشان می دهند که در 
از آکادمی، موفقیت هایی به دست  بخش هایی 
آمده که به خصوص در آینده می تواند به نفع تیم 

اصلی پرسپولیس باشد.
 پس از برکناری خلیلی، حسین بادامکی با حکم 
رضا درویش، مدیرعامل پرسپولیس، به عنوان 
رئیس جدید آکادمی منصوب شد. این تغییرات 
با هدف بهبود شرایط و اصلاح کاستی ها انجام 
با  شده است و امید می رود که بادامکی بتواند 
برنامه ریزی دقیق، نتایج بهتری در تیم های پایه 
پرسپولیس به دست آورد و به رشد این باشگاه 

کمک کند.

ایــوب 
 

رقم قراردادها الکمبود
قدکشید 

محسن خلیلی بعد از چهار سال از ریاست آکادمی باشگاه پرسپولیس کنار 
رفت و جای خود را به حسین بادامکی داد. خلیلی یک روز بعد از این اتفاق و در 

واکنش به شایعات و حواشی آن طی مصاحبه ای پیشرفت آکادمی و اقداماتی 
که در این مدت انجام داده را بر شمرد و البته درباره حواشی گفت: »متأسفانه 

در سال گذشته، مشکلاتی پیش آمد که باعث شد برخی از بازیکنان از آکادمی 
حذف شوند و یکی از آنها اقدام به شکایت کرد. این شکایت ها باعث شد که 

آکادمی به وزارت و حراست معرفی شود. در این میان، شیطنت هایی هم وجود 
داشت که خوشبختانه تمام مدارک موجود نشان داد هیچ تخلفی صورت نگرفته 

است.« او ادامه داد: »در میان این مشکلات، یک مورد بویژه پیش آمد که یکی 
از اعضای کادر فنی درخواست وجه از خانواده یکی از بازیکنان کرده بود. من 

مسئول بودم و متعهد شدم که این مشکل را پیگیری و رفع کنم. این مسأله 
باعث شد تغییراتی در کادر فنی و نحوه عملکرد آکادمی ایجاد شود. متأسفانه 

این حواشی باعث شد که برخی از افراد اقدام به انتشار شایعات کنند. من 
با این شرایط کنار نیامدم و در اینجا اعلام می کنم در طی چهار سالی که در 

خدمت باشگاه پرسپولیس بودم، هیچ گاه از هیچ خانواده ای درخواست وجه 
نداشتم. هیچ کدام از درخواست ها مربوط به باشگاه نبوده و همه کمک ها از 
طرف مسئولان بوده است. اگر کسی مدرکی در این زمینه دارد، می تواند آن را 

ارائه دهد. من به عنوان مسئول آکادمی از تمام این موارد دفاع می کنم.«

واکنش خلیلی به کنار رفتنش از مدیریت آکادمی:

از هیچ خانواده ای پول نگرفتم

گزارش

محمد قراگزلو
خبرنگار


